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El cap de llista de l’Alternativa, Miquel Alís, va dinar 
ahir amb els padrins al Casal del Poble i va explicar que 
si guanya les eleccions potenciarà el servei d’atenció a 
domicili (creat aquest mandat) per donar un servei “de 
respir” a les persones que tenen a càrrec un familiar 
dependent. A més, remarca que volen tirar endavant el 
projecte de residència al lloc projectat inicialment, però 
destaca que si el Govern fa el geriàtric a l’hostal Rosaleda 
destinaran la parcel·la a una altra finalitat. Alís també ex-
posa que treballaran en els serveis que ja funcionen.

alternativa

Els representants dels Verds 
es van reunir ahir al vespre 
amb els comerciants de la 
parròquia per exposar-los el 
seu programa i les actuacions 
específiques que hi inclouen 
adreçades a aquest sector. La 
trobada també va servir per-
què els membres de la llis-
ta dels Verds escoltessin les 
demandes dels empresaris. 
Tal com va destacar la cap de 
llista dels Verds per Encamp, 
Antònia Escoda, la proposta 
principal que inclouen en el 
seu programa per activar l’ac-
tivitat econòmica és la creació 
d’una comissió de desenvo-

lupament local que serveixi, 
essencialment, per copsar les 
inquietuds dels comerciants i 
hotelers i poder trobar les pos-
sibles solucions.

En aquesta comissió, tal 
com explica la candidata a 
cònsol dels Verds, hi hauria 
una representació del Comú, 
dels hotelers i comerciants, 
dels treballadors i del Govern, 
perquè així hi hagués la parti-
cipació de totes les parts impli-
cades en la millora del sector. 
“L’objectiu d’aquesta comissió 
ha de ser la promoció de la 
parròquia”, va remarcar Esco-
da, i per això avaluarà totes les 
propostes que serveixin per 
dinamitzar el comerç i l’hote-

leria.
La cap de llista dels Verds 

també va exposar que una al-
tra de les propostes és la cre-
ació d’ajudes “per incentivar 
el petit comerç”. Un dels in-
centius consistiria a facilitar el 
lloguer a aquests petits comer-
ços. Un altre dels objectius, tal 
com afegeix la cap de llista dels 
Verds, seria la promoció de la 
creació de noves empreses per 
part dels joves. 

Els Verds estan copsant 
l’opinió dels diferents sectors i 
actors de la parròquia per es-
brinar quines són les mancan-
ces que hi ha i poder proposar, 
alhora, les solucions que inclo-
uen al programa. 

Els Verds proposen la creació 
d’una comissió als comerciants

M. F.
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Servirà per trobar les solucions escaients als problemes del sector

ampliació de l’atenció a domicili

La reunió de poble de l’Alter-
nativa d’Encamp a la sala de 
la Valireta va comptar amb 
la presència del president del 
grup parlamentari socialde-
mòcrata, Jaume Bartumeu, 
que va iniciar el míting dient 
que les eleccions són comu-
nals però que es donen en un 
context nacional. Va afegir que 
en aquests comicis es decideix 
no tan sols el futur d’Encamp 
sinó també del país”. “Hem 
de defensar el campanar de la 
parròquia”, però també el con-
junt del país, va concloure.

Bartumeu va també exposar 
la “paradoxa” que els  liberals 
presentin llistes a només qua-
tre parròquies i l’Alternativa, a 
set. També va insistir que l’Al-
ternativa és un pacte del 2004 i 
que “creix perquè la gent l’en-
tén i la comparteix”.  El presi-
dent del grup parlamentari so-
cialdemòcrata va exposar que 
la gent “està cansada i vol un 
canvi”. Va exposar que l’Alter-

nativa presenta un tronc comú 
amb quatre punts fonamentals: 
guarderies, millora de l’aten-
ció a la gent gran, habitatge i 
els joves, “que mereixen una 
atenció especial”. A Encamp 
va defensar que només hi ha 
dues opcions, el Partit Liberal 
“disfressat o no” i que segons 
Bartumeu simbolitza “la im-
provisació” o l’Alternativa. 
Va concloure que el que voti 
verd “pot ajudar a apalancar 
una opció liberal perniciosa”. 
I va defensar que la llista de 
l’Alternativa és gent “de con-
fiança” 

Les paraules de Bartumeu 
van anar seguides de les de 
Gabriel Dalleres, candidat a 
cònsol menor, que va explicar 
les realitzacions fetes durant 

el mandat i les propostes per 
als quatre anys següents. Da-
lleres va recordar, novament, 
els punts de diferència que hi 
ha hagut amb Saetde al llarg 
del mandat i va recordar que 
també s’han aconseguit dife-
rents acords, i així va exposar 

que sembla que Funicamp i 
Saetde han arribat a un acord 
per a la gestió i l’explotació a 
preus més econòmics. Pel que 
fa al candidat a cònsol major, 
Miquel Alís, va explicar que 
“la garantia de les propostes 
és la feina feta aquests dar-

rers quatre anys”, com ara la 
rebaixa de l’endeutament, els 
habitatges al Pas i l’ampliació 
dels aparcaments. Pel que fa 
als projectes, va manifestar 
que volen acabar els iniciats i 
tirar-ne endavant de nous com 
ara la Prada de Moles. 

Bartumeu fa una crida al vot útil per 
la llista liderada per Miquel Alís

eduard losilla

el míting de l’alternativa, ahir a encamp.

Destaca que és “gent de confiança” i critica la “improvisació” de l’equip encapçalat per Torres

Marta Fernández
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reunió de poble

Dalleres anuncia un 
acord entre Saetde 
i Funicamp per a la 
gestió i l’explotació


